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Z á p i s n i c a    č.  2 
napísaná na riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva,  

konaného 24. 2. 2011 o 16.15 hod. na Mestskom úrade vo Vrbovom 

 

Prítomní:    10 poslanci a primátor mesta podľa prezenčnej listiny 

                         

Neprítomní: Mgr. Juraj Koreň – ospravedlnený 

 

Prizvaní:    prednosta, hl. kontrolórka, vedúci útvarov Mestského úradu Vrbové 

     

Program: 

 

1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného predsedníctva 

a zapisovateľky  

2. Kontrola plnenia uznesení   

3. Dopyty a interpelácie občanov 

4. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za II. polrok 2010 

5. Plán činnosti hlavnej kontrolórky mesta na I. polrok 2011 

6. Správa o činnosti MsP vo Vrbovom za rok 2010 

7. Odpredaj pozemkov  na bytovú výstavbu – Horné dielce 

8. Odsúhlasenie majetku mesta do správy škôl (MŠ, ZŠ) 

9. Odvolanie a delegovanie zástupcov zriaďovateľa mesta do rád škôl 

10. Plán zasadnutí MsZ na I. polrok 2011  

11. Schválenie členov DHZ za vedúcich kontrolných skupín 

12. VZN č. 4/2011 

13. Rôzne 

– Žiadosť hlavnej kontrolórky o udelenie súhlasu 

14. Dopyty a interpelácie poslancov 

15. Návrh na uznesenie 

16. Záver 

 

1. Otvorenie, schválenie návrhovej komisie, overovateľov zápisnice, pracovného 

predsedníctva MsZ a zapisovateľky 
 

Dnešné riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta Ing. Ján 

Jánoška, ktorý na úvod privítal všetkých prítomných. Rokovanie mestského zastupiteľstva začalo 

za prítomnosti 10 poslancov, plénum bolo uznášaniaschopné.  

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí a schválení poslanci: predseda – Mgr. Miroslav Šandrik, 

členovia – Ing. Jozef Duračka a Pavol Rakús. 

prítomných: 10 

za: 10                                                  proti: 0                                     zdržal sa: 0 

          

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí a schválení poslanci: Bc. Nina Horská a JUDr. Štefan 

Kubík. 

prítomných: 10                                                                                                                       

za: 10                             proti: 0                                         zdržal sa: 0 

 

Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí a schválení: Ing. Ján Jánoška, Bc. Nina Horská, 

JUDr. Mária Gajňáková a PaedDr. Patrik Kýška. 

prítomných: 10 

za: 10                                                 proti: 0                                                     zdržal sa: 0 
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Za zapisovateľku bola navrhnutá a schválená Emília Beličková, pracovníčka mestského úradu. 

prítomných: 10 

za: 10                                                              proti: 0                                                      zdržal sa: 0 

 

Potom primátor predložil k schváleniu program dnešného riadneho zasadnutia uvedený na 

pozvánke, pričom zároveň žiadal o doplnenie programu o VZN č. 4/2011. Materiály boli 

poslancom zaslané, len tento bod nebol uvedený na pozvánke. 

Ing. Tomčík požiadal o zaradenie bodu Odmeňovací poriadok poslancov ako samostatný bod. 

Za takto upravený program dal primátor hlasovať. 

prítomných: 10 

za: 10                        proti: 0                                      zdržal sa: 0 

 

Ďalej bola prednesená požiadavka, aby boli do výberových komisií zaradení aj poslanci. Toto ale 

nie je nutné schvaľovať v MsZ, je to v právomoci primátora ich vymenovať. Boli navrhnutí p. Igor 

Spál, Ing. Jaroslav Tomčík a Bc. Nina Horská. Ak by mal ešte niekto záujem, môže sa prihlásiť. 

Ing. Duračka ešte spomenul, že v médiách šla informácia, že MsZ neschválilo primátorovi plat. 

Primátor má plat v zmysle zákona a je v kompetencii MsZ mu ho navýšiť. Zatiaľ jeho plat 

predstavuje sumu 1 936 €. Médiá by mali uvádzať správne informácie. 

 

2. Kontrola plnenia uznesení   
 

 Kontrolu plnenia uznesení vykonal Dr. Kýška, tvorí prílohu originálu zápisnice. 

 

3. Dopyty a interpelácie občanov 
 

Pani Mária Jánošková žiadala od mesta odpoveď v Hlase Vrbového na otázku, kto dal príkaz na 

doručovanie výmerov za psa poštou. V odpovedi uvádza Dr. Gajňáková, že spôsob doručovania 

určuje § 17 zákona 511/1992 o správe daní a poplatkov. Správca dane doručuje úradné písomnosti 

spravidla poštou. Ale keď p. Jánošková požiadala o informácie v zmysle zákona č. 211 

o slobodnom prístupe k informáciám, odpovede si protirečili, pretože z odpovede Ing. Kráľovej 

vyplýva, že v roku 2010 bola väčšina výmerov doručovaná zamestnancami.  

Bc. Horská podotkla, že ak by bolo treba po rokoch dokladovať doručenie písomností, platí 

pečiatka pošty. Primátor, čo sa týka doručovania výmerov, po nástupe do funkcie nič v tomto 

nemenil a veril, že tieto veci tak aj zostali. Je však potrebné vypracovať k tomu smernicu, ako aj 

ostatné vnútorné normy mesta, štatút ap., a určiť rozsah právomoci a zodpovednosti. Podľa slov 

poslanca Rakúsa, takéto výmery v Piešťanoch roznášala mestská polícia. Možno bolo predčasné 

tieto výmery posielať, bolo treba počkať do konca januára, kým sami občania zaplatia za psov. 

Okrem toho, v meste je oveľa viac majiteľov psov, ako bolo vystavených výmerov. 

Primátor prisľúbil, že do budúceho zasadnutia MsZ sa nájde nejaké riešenie. 

•  

Pán Miroslav Závodný prišiel na zasadnutie MsZ s problémom, ktorý ho trápi už od r. 2000. V tom 

čase chceli stavať v časti za materskou školou na Sídl. 9. mája siedmi záujemcovia. Mrzí ho, že 

mesto ide riešiť nové lokality na výstavbu rodinných domov, hoci oni už roky čakajú na možnosť 

stavať v lokalite Sídl. 9. mája. V roku 2006 sa píše, že táto lokalita bude zaradená do IBV. Vtedy 

mali záujem stavať už len traja. Bolo viackrát sedení, boli dané sľuby, dohodnutá koncepcia. Boli 

už uzavreté aj zmluvy o budúcej zmluve. Teraz sú už nové lokality a táto bola vyňatá, vraj nie sú 

peniaze. Mesto by malo podporiť výstavbu, chcú ľudia dávať dane, chcú tu žiť. Je od r. 2000 

zavádzaný. Chce vedieť, prečo to odtiaľ vypadlo, ako to chce mesto riešiť. Toto bolo považované 

za jednu z najlepších lokalít. 

Primátor povedal, že mesto je povinné zveľaďovať majetok. Toto mohlo byť riešené už pri 

výstavbe Lídla. Došlo k takému riešeniu, že ak uvoľnia pod cestou pozemky, mesto by to malo 
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zapracovať medzi priority. Bude chcieť zmenu rozpočtu a zapracovať tieto veci. A musia byť 

stanovené priority. 

Bc. Horská odpovedala, že táto lokalita nevypadla, je začlenená. Sú urobené určité priority, ale sú 

uprednostňované tie ulice, kde sú už jestvujúce cesty, bývajú ľudia, platia dane. Prioritne 

vypracovať projekt na jestvujúce a žiadať cez projekty na výstavbu nových. Momentálne nie sú na 

to prostriedky. Ale môže prísť, pozrú to na mape a dá sa to do komisie. 

Reagoval aj poslanec Ing. Tomčík, ktorý povedal, že dnes keby sme chceli vyfinancovať 2–3 ulice, 

nemáme na to peniaze. Ale ak ideme cez fondy, tak to bude aj desať. 

Súhlasila s ním aj Bc. Horská, že na základe vypracovaných projektov môže mesto žiadať 

o dotácie. 

Na otázku p. Závodného, prečo ale niekto tam mohol stavať a jemu stavebné povolenie dať nechcú, 

odpovedal p. Spál, že treba doriešiť vstup (napr. od svokra) a potom môže prísť a prerokuje sa to. 

Komisia sa zhodla na tom, že sa budú zatiaľ riešiť ulice, kde sú mestské pozemky. 

 

4. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za II. polrok 2010 
 

 Správu o činnosti predložila Dr. Gajňáková. Dostali ju všetci poslanci aj vedúci pracovníci 

MsÚ a je priložená k originálu zápisnice. K samotnej správe nemali poslanci žiadne pripomienky, 

venovali sa uzneseniam, ktoré navrhla hl. kontrolórka na zrušenie. 

 

uzn. č. 6/II/2010 (kúpa domu kultúry) 

Ing. Jánoška – pozemok je vo vlastníctve štátu. Bol by radšej, keby sa odkúpila ostatná časť 

synagógy a cez fondy získali prostriedky na rekonštrukciu. Bola by z toho pekná galéria, koncertná 

sieň ap. 

Mgr. Just – tá kúpna cena zostáva? Stalo sa tam niečo so strechou. 

Ing. Tomčík – nezrovnával by dom kultúry so synagógou, dá sa tam predsa na seba zarobiť. Pri 

synagóge sú veľké náklady na fasádu, problémy s pamiatkarmi ap. Dom kultúry je niečo iné 

a možno za tie isté peniaze. Možno príde kto to kúpi, zbúra a mesto už nikdy nič také mať nebude. 

Stratový by klub nikdy nebol. 

p. Spál – navrhuje vyvolať s majiteľmi rokovanie o cene, 

Ing. Jánoška – či je vôľa kúpiť DK a čo s tým potom: kúpa, rekonštrukcia a financie na prevádzku 

(revízie ap.), aby to bolo bezpečné. 

Ing. Tomčík – o čo by to dali lacnejšie, urobiť novú strechu. A tu sú naviac možnosti získať 

a žiadať peniaze. Aj keď hneď teraz nie, možno za rok – dva. 

Bc. Horská – budova je vo veľmi zlom stave. Náklady na prevádzku sú vysoké. Urobiť analýzu: 

cena, koľko by stála rekonštrukcia a koľko za pozemok. Treba to naplánovať. Tento majetok bude 

vždy stratový. Vstupy budú enormné. Ale budeme tu mať kultúrny stánok. Navrhuje vyvolať 

rokovanie a vybavovať úver. Cez 20 mil. Sk tá rekonštrukcia bude stáť. 

p. Rakús – pokiaľ to nebude naše, peniaze na to nezískame. A čím skôr, tým lepšie. 

Ing. Jánoška – ak bude mesto majiteľom budovy, nie je problém odkúpiť od ObÚ pozemok. 

Komisia v zložení: Bc. Horská, Ing. Tomčík, p. Spál a JUDr. Kubík – vyvolať rokovanie na 

odkúpenie bývalého DK. Za návrh primátora poslanci hlasovali: 

prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržal sa: 0. 

Uznesenie zatiaľ zostáva v platnosti. 

 

uzn. č. 8/X/2010 (zriadenie prísp. organizácie) 

Po odkúpení DK bude potrebné zriadiť príspevkovú organizáciu. 

Mgr. Sitárová – treba nové uznesenie, pretože toto je nedostatočné. 

p. Spál – zrušiť a potom až bude v majetku mesta DK prijať nové. 

prítomní: 10, za: 8, proti: 0, zdržali sa: 2 

Pán Rakús navrhol, aby sa uznesenia teraz len prerokovali a potom ich naraz zrušili na budúcom 

zasadnutí. 
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Za jeho návrh hlasovali: prítomní: 10, za: 8, proti: 0, zdržali sa: 2  

 

uzn. č. 17/III/2010 – zrušiť 

prítomní: 10, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 3  

 

uzn. č. 19/III/2010 – zrušiť  

prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

uzn. č. 20/III/2010 – zrušiť 

prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

uzn. č. 32/VI/2010 – zrušiť 

prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

uzn. č. 5/I/2009 – zrušiť (kanalizácia Vrbové–Krakovany, je nedostatočné – doba, predmet, na 

základe toho, by niekto očakával uzatvorenie zmluvy) 

prítomní: 10, za: 3, proti: 6, zdržali sa: 1 

 

uzn. č. 52/VI/2009 – ponechať 

 

uzn. č. 63/VIII/2009 – ponechať 

 

uzn. č. 78/IX/2009 – zrušiť 

prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

uzn. č. 103/XII/2009 – zrušiť 

prítomní: 10, za: 8, proti: 0, zdržali sa: 2 

 

uzn. č. 65/VI/2008 – zrušiť 

prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

uzn. č. 96/VII/2007 – zrušiť 

prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

uzn. č. 116/IX/2007 – zrušiť 

prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

Správu hl. kontrolórky poslanci zobrali na vedomie. 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 10/II/2011. 

 

5. Odpredaj pozemkov  na bytovú výstavbu – Horné dielce 
 

 Vzhľadom na to, že boli na zasadnutí prítomní občania, ktorí sa chceli vyjadriť k tomuto 

bodu, primátor navrhol uprednostniť tento bod pred ostatnými, aby nemuseli dlho čakať.  

Materiál pripravila a predniesla Mgr. Sitárová. Poslanci si mohli materiál preštudovať, bol im 

zaslaný spolu s inými materiálmi. Odpredaj pozemkov pôjde formou obchodnej verejnej súťaže. 

Podmienky musia byť schválené v MsZ. 

Stanovisko ekonomickej komisie: komisia neodporúča predať v súčasnej dobe. Majitelia rodinných 

domov namietajú voči predaju. Predali sa im v minulosti za zostatkovú cenu domčeky. Pozemky 

boli rozdelené na 2 časti: zastavaná plocha a nádvoria a druhá časť záhrada. Prvú časť im mesto 

odpredalo. Bol im daný prísľub v r. 1999, že im odpredajú aj záhrady. Majú tam vybudované 

žumpy. 
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Stanovisko stavebnej komisie: komisia súhlasila s odpredajom, ale nevedela, že sú tam žumpy, 

treba to doriešiť. 

Rozprava: 

Poslanci hneď na začiatku udelili slovo občanom, ktorí sa budú chcieť vyjadriť k tomuto bodu. 

Mgr. Sitárová – nepamätá sa, či to bolo odčlenené geometrickým plánom. 

Bc. Horská – sú tam objekty zarastené trávou. V prípade, že majú títo majitelia nejaké doklady – 

zmluvu o budúcej zmluve alebo predkupné právo, treba to predložiť. 

Dr. Borovský – v r. 1998 dali urobiť zastavovaciu štúdiu, kde boli naplánované rodinné domy 

súbežne s Ul. oslobodenia. Ak aj boli vtedy prísľuby, teraz platí nový zákon o verejnej obchodnej 

súťaži. 

p. Gerátová – bývame tam od r. 1975, tie žumpy tam boli od začiatku. Mohli nám povedať, že si 

máme dať vypracovať zmluvy. Odpredajte nám pozemok až za žumpu. 

p. Doskočil – žumpa p. Gerátovej je na pozemku, ktorý užívam ja a tým pádom ona by musela 

osloviť dvoch majiteľov pri vývoze žumpy. Žumpy sú funkčné a využívané. Ľudia tie záhrady roky 

obrábali.  

Ing. Duračka – za 12 rokov tam nebola žiadosť o odkúpenie. 

p. Doskočil – ja som dal žiadosť 3 krát, ale bol len ústny prísľub. 

p. Gerátová – nikto nám to nechcel predať. Chcel tam stavať syn, ale vraj tam neboli inžinierske 

siete, preto to nepredali. 

Mgr. Just – podstata veci je v tom, že mesto chce predajom získať financie a dať možnosť iným 

záujemcom postaviť si rodinné domy. 

Mgr. Sitárová – keby tam bol zámer im to predať, nerobil by sa geometrický plán, bolo by sa im to 

celé predalo. 

Ing. Tomčík – uvidíme, kým sa to vyrieši, možno to bude ešte trvať. Čo nám bráni to predať aj 

neskôr. Sú tam pouzatvárané nájomné zmluvy. 

Mgr. Šandrik – sú tam záväzky investora – zaviazal sa vybudovať infraštruktúru. Títo záujemcovia 

budú mať možnosť sa tejto súťaže zúčastniť. Podmienky sú ale zjavne diskriminačné – nesmie 

vlastniť dom alebo pozemok v meste. Počkať, kým budú inžinierske siete. 

Mgr. Just – je to zle nastavené, lebo majitelia domu – užívatelia záhrad, si tieto pozemky nemôžu 

odkúpiť. Navrhuje každopádne to teraz nepredať. Potom, za iných podmienok, si to budú môcť 

odkúpiť. Ale už za podstatne inú cenu. 

Dr. Borovský – v roku 1998 upozornili, že bývalé ihrisko je v majetku mesta. Preto sa požiadal 

Ing. Belas o vypracovanie zastavovacej štúdie. Vtedy už MsZ povedalo, že pozemky sa nebudú 

predávať, že sa tam vystaví cesta a tie pozemky budú mať vyššiu cenu. A malo sa to zrealizovať až 

keď sa budú robiť Horné dielce. 

p. Doskočil – štve ma to, že ste nám nedali vedieť. Ak by sme sa to náhodou neboli dozvedeli, boli 

by sme bez šance. 

p. Bartakovič – navrhuje zamietnuť odpredaj týchto pozemkov. 

O jeho návrhu sa hlasovalo: prítomní: 10, za: 10, proti: 0, zdržali sa: 0. 

 

Uznesenie bolo vyradené z návrhu. 

 

6. Plán činnosti hlavnej kontrolórky mesta na I. polrok 2011 
 

 Materiál vypracovala Dr. Gajňáková, mali možnosť si ho poslanci dopredu prezrieť 

a vyjadriť sa k nemu. Nikto nemal žiadne pripomienky, pretože tento materiál je možné  hocikedy 

upraviť. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 12/II/2011. 
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7. Správa o činnosti MsP vo Vrbovom za rok 2010 
 

 Tak, ako predchádzajúce materiály, aj tento si poslanci mohli dopredu preštudovať. Preto 

primátor otvoril k tomu rozpravu. 

 

Rozprava: 

Dr. Miklášová – kontrola psov – do akej miery MsP tieto akcie robí, sídlisko 6. apríla, 

komunikácie – všetko je zašpinené. 

p. Madžo – priebežne vykonávajú kontrolu voľného pohybu psov. Ak majiteľ uvidí príslušníka 

MsP, tak ak aj urobí pes potrebu, zoberú to. Ale nemajú to kam dať. MsP nemá ako kontrolovať, 

lebo niekedy to kontrolovali podľa známok. A ďalšia vec je, že tí majitelia v bytovkách ich majú 

prihlásených v rodinných domoch. MsP nemá právomoc vojsť do dvora, len v rámci obchôdzkovej 

činnosti. 

Ing. Kráľová – prišli nám platby v sume 3 600 €. S MsP je dobrá spolupráca. 

Mgr. Just – je nedostatočná činnosť – bolo vybraných 890 € na pokutách. Chce vedieť, v čom MsP 

zasahovala, kontrola podávania alkoholu mladistvým – nevidel zápis, kedy by bol ten krčmár 

pokutovaný. Analýza mala poslúžiť k tomu, či je MsP potrebná. Vyjde nás cca 60 tis. € ročne. Veď 

stáť na semaforoch môže aj niekto na ½ úväzok. 

p. Madžo – aj Dr. Kubík môže potvrdiť aká je skutočná činnosť. Zo štátnej polície majú službu 

dvaja a tí sú takmer stále mimo mesta. Občania volajú MsP v prvom rade, či je to záchrana života, 

zdravia alebo majetku. Sú tam kritické soboty a nedele.  Ak by sa nepohybovali po meste ... 

Mgr. Just – Prečo tam nie sú uvedené konkrétne činnosti – koľko životov zachránili, koľko 

majetku ap. 

p. Madžo – je to uverejňované pravidelne v rubrike Hlasu Vrbového. 

Mgr. Just – ja som chcel analýzu činnosti a na základe toho sa rozhodnúť o zotrvaní MsP. 

p. Madžo – bol som požiadaný o vypracovanie správy. Bol som v časovej tiesni. 

Ing. Duračka – vzišlo to z toho, že primátor dal návrh na odvolanie z funkcie náčelníka MsP. 

Dohodlo sa, že je treba urobiť analýzu, aby sa mohli rozhodnúť.  

p. Madžo – dnes som sa vzdal funkcie náčelníka MsP. 

Ing. Tomčík – som zástancom ponechať, ale sfunkčniť MsP. Možno ten nový náčelník by mal 

predniesť svoje predstavy o práci MsP. Urobiť námatkovo so štátnou políciou kontrolu podávania 

alkoholu mladistvým. Oni tí mladí nemajú žiadny rešpekt. Pokutovať aj krčmára. 

Dr. Kubík – zrušiť MsP je jednoduché. Prácu MsP je ťažko vyčísliť. Žiadna analýza nie je presná, 

smerodajná. A pokutovať krčmára – tam je problém im to dokázať. Možno dostať pokutu od 

mesta. Nech primátor niekoho navrhne a ten nech nám prednesie svoje predstavy.  

Ing. Jánoška – MsZ môže schváliť stáleho zástupcu a potom vypísať výberové konanie. A tam dať 

podmienky – víziu MsP. Teraz by bolo vhodné stanoviť stáleho zástupcu náčelníka do výberového 

konania. Doteraz ho zastupoval Ing. Húžovič. Je to v kompetencii MsZ. 

Bc. Horská – na MsP je kniha, kde je evidované všetko, čo vykonávali. Je tam k dispozícii. Tie 

záznamy skutočne sú. MsP má charakter výchovný, nie represívny. Treba im dať šancu. 

Podporovať ich aj v materiálnom vybavení. 

Ing. Duračka – využívajme ich na obdobie, kedy ich potrebujeme. 

p. Madžo – to ako: keď ich mesto potrebuje? 

p. Rakús – načo cez deň chodia dvaja, stačí jeden. 

Ing. Duračka – žiada, aby MsP skontrolovala všetky hracie automaty, či majú príslušný počet. 

Ing. Jánoška – pri každom automate musí byť povolenie. 

Mgr. Just – policajt si rešpekt nevybuduje, ak bude na smiech. Videl osobu (mestského policajta) 

ako na čerpacej stanici si v aute bol zdriemnuť. Urobiť výkaz činnosti, urobiť záznam. 

Ing. Tomčík – toto všetko by malo vychádzať z nich. Od náčelníka, ako to bude fungovať. 

p. Spál – tie námety slúžia k tomu, aby tá MsP bola lepšia. 

Ing. Jánoška – je potrebné pripraviť nové VZN. 
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Dr. Borovský – bolo to zrejme len uznesením, že MsP bola zriadená. Nepamätá, ako vtedajší 

poslanec, či bola zriadená všeobecne záväzným nariadením. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 13/II/2011 a č. 14/II/2011. 

 

8. Odsúhlasenie majetku mesta do správy škôl (MŠ, ZŠ) 
 

 Tento materiál predložila Ing. Kráľová. Upozornila na chybu, kde pri odpisoch aj pri 

zostatkovej cene uviedli rovnakú sumu. 

K uvedenému materiálu nemal nikto žiadne pripomienky. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 15/II/2011. 

 

9. Odvolanie a delegovanie zástupcov zriaďovateľa mesta do rád škôl 
 

 Materiál pripravila Mgr. Karlíková. Vzhľadom na to, že došlo k zmene poslancov MsZ, 

bolo potrebné urobiť aj zmeny u zástupcov v radách škôl. Noví, delegovaní zástupcovia, boli 

oslovení a súhlasia s touto funkciou. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 16/II/2011 a č. 17/II/2011. 

 

10. Plán zasadnutí MsZ na I. polrok 2011  
 

 Plán zasadnutí MsZ na I. polrok 2011 a predbežné termíny na II. polrok vypracovala 

Bc. Horská. V apríli sa plánuje verejné zhromaždenie, presný termín sa určí v marci. Nabehne sa 

na ten systém, že to bude posledný štvrtok v mesiaci, čas 16.15 hod. zostáva. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 18/II/2011. 

 

11. Schválenie členov DHZ za vedúcich kontrolných skupín 
 

 Schválenie členov DHZ za vedúcich kontrolných skupín je potrebné schváliť v MsZ. Preto 

Mgr. Boškovič pripravil toto uznesenie. Nikto z prítomných nemal k tomu žiadne pripomienky ani 

pozmeňujúce návrhy. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 19/II/2011. 

  

12. VZN č. 4/2011 
 

 Návrh VZN č. 4/2011 Štatút RO Čerenec vypracovala p. Babiarová. V komisii bola k tomu 

rozprava. To predchádzajúce VZN už nebolo v zmysle stavebného zákona. Štatút zrušiť nechceli, 

hoci v majetku mesta už pozemky nie sú. Táto oblasť je hojne využívaná občanmi. Aby tam boli 

dodržiavané určité pravidlá, je potrebné prijať takéto VZN. 

Stanovisko stavebnej komisie: členovia komisie súhlasili s VZN. Upozorňujú na parcelu č. 3792/2 

k.ú. Prašník. Na tejto parcele sa nachádza súčasná prístupová asfaltová cesta (v minulosti štátna 

cesta) na ľavej strane priehrady smerom z Prašníka. Treba to právne ošetriť, aby s tým neboli 

v budúcnosti problémy. Napr. vecným bremenom prejazdu a prechodu, príp., aby bolo možné na 

tejto asfaltovej komunikácii v budúcnosti zriadiť cyklotrasu. 
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Rozprava: 

Mgr. Just – k tomu okruhu – bol by tam nejaký cyklistický chodník? 

Ing. Jánoška – pravá strana je možná ak budú financie. Len problém je, že ďalej je už kataster 

Prašník. 

Mgr. Just – výhoda je, že je to v majetku mesta a obce, že tam nie je súkromník. A na Povodí Váhu 

prisľúbili, že problém robiť nebudú. 

p. Spál – táto firma sfunkčnila sociálne zariadenia a sponzorovala štadión – priestory. 

Sprevádzkovala práčovňu. Už sa za to nemusíme hanbiť. 

Bc. Horská – Mgr. Sitárová navrhla legislatívnu úpravu  – § 4 bod 5. Do originálu sa to zapracuje. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 20/II/2011. 

 

13. Rôzne 
 

• Žiadosť hlavnej kontrolórky o udelenie súhlasu 

 

Dr. Gajňáková predložila svoju žiadosť o udelenie súhlasu na výkon inej zárobkovej činnosti 

a podnikania, vrátane členstva v riadiacich, kontrolných a dozorných orgánoch právnických osôb, 

ktoré vykonávajú podnikateľskú činnosť. 

K udeleniu súhlasu nemal nikto pripomienky. 

 

Bolo prečítané a prijaté uznesenie č. 21/II/2011. 

 

• Odmeňovací poriadok poslancov 

 

Zaradiť tento bod do programu navrhol Ing. Tomčík. Za každú prácu patrí aj pláca. Tých 70 € 

polročne za to dostať, je málo. 

 

Rozprava: 

Ing. Jánoška – zmeniť ho v súlade s platnou legislatívou. Je potrebné byť odmeňovaný nielen za 

účasť na rokovaniach a na komisiách. 

Ing. Tomčík – navrhuje: príprava – mesačný paušál 33 € a každá hodina 5 €/hod. 

Ing. Jánoška – urobiť pracovnú skupinu, ktorá to dopracuje a teraz len to zobrať na vedomie. 

Vypracovať všetky vnútorné normy. Urobiť postupné kroky, ak má niekto návrhy, pripomienky do 

toho zapracovať. 

Dr. Kýška – aj ten paušál by mal odrážať aj tú účasť. Rozpracovať to. 

Ing. Jánoška – aj mestská rada by tam mala byť. 

Mgr. Just – či aj inde dostávajú poslanci odmeny. Či je to bežná vec, ako budú ľudia reagovať. 

p. Rakús – majú, aj na obciach menších majú ročne aj 15 tis. Sk. 

Ing. Duračka – teraz, ak chce byť človek konštruktívny, venuje tomu veľa času. 

Ing. Jánoška – rovnako komisie, zasadnutia MsZ aj mestská rada. Ideálne by bolo štvrťročné 

vyplácanie. 

Dr. Gajňáková – dať tam aj ustanovenie, že je možné sa tej odmeny vzdať. 

Dr. Borovský – zapracovať aj odmeny členom SPOZu. 

Primátor dal hlasovať, kto je za paušál 33 €: 

prítomní: 10, za: 9, proti: 0, zdržal sa: 1. 

Na najbližšom zasadnutí MsZ budú predložení aj členovia SPOZu. 

 

14. Dopyty a interpelácie poslancov 
 

p. Spál – v zmluvách od nového prevádzkovateľa káblovky nie je uvedená suma. 
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Ing. Jánoška – pokiaľ by dal podpísať aj cenník a programovú štruktúru, pri každej zmene by 

museli byť dodatky. On len potreboval získať počet abonentov. Suma je 6 € mesačne za túto 

schválenú štruktúru. 

Ing. Tomčík – trošku je chyba, že sa mohol spojiť s poslancami. Nemusel znížiť cenu, ale pridať 

program. 

Ing. Jánoška – on bol k tomu pritlačený, takáto je zmluva s mestom. Na webovej stránke mesta je 

tá zmluva uverejnená. 

Dr. Kubík – hovorilo sa tu o príspevkovej organizácii – počíta sa s tým, že aj TKR by išla pod 

príspevkovú organizáciu? 

Ing. Jánoška – bol by som za to, ak bude ochota a vôľa MsZ. 

p. Rakús – nebolo by to pekné, ak by sme mu to teraz zobrali. Nechať mu to aspoň 2–3 roky. 

•  

Ing. Tomčík – materiály na zasadnutia MsZ chodia mailom. Bolo by dobré zriadiť v zasadačke 

prístup k linke. 

Ing. Jánoška – ak niekto bude chcieť v papierovej forme, treba poslať mail späť a pripraví sa to. 

Ing. Tomčík – v rozpočte sú  peniaze, už mala nastať zmena aj v rozpočte. Myslím si, že týmto 

systémom šetríme . 

p. Rakús – ak to dostanem mailom a mám to tlačiť, to mohlo zostať v tej predchádzajúcej podobe. 

Ing. Jánoška – uvažuje sa o zakúpení 12 notebookov v hodnote cca 3 600 €. 

Bc. Horská – ak bude disciplína, môžeme sa potom k tomu vrátiť. 

Mgr. Just – je to opodstatnejšia záležitosť ako tých 33 €. Je to výhoda. Ale možno ten mesiac ešte 

počkajme. Môžeme urobiť prieskum 

p. Bartakovič – sme dosť disciplinovaní. Ešte len začíname, vyprosujem si to. 

Bc. Horská – ospravedlňujem sa. 

Ing. Duračka – žiadne direktívne veci tu nik nerobí, riešime v pokoji. 

•  

Dr. Miklášová – údržba komunikácií po poslednom snehu. Začalo sa s čistením takmer po týždni, 

potom sa roztĺkalo, keď to bolo už zamrznuté. Či bol niekto postihnutý za to, že nemal odhrnuté. 

p. Záhorec – chodníky boli odhrnuté, potom vysekané. S tou technikou akú máme, to sa nedá 

zvládnuť. 

p. Madžo – pravidelne sme chodili a upozorňovali, aj do novín sme to dali. 

Ing. Jánoška – dúfajme, že už tento rok nenapadne. Samotní ľudia boli pohoršení tým, že boli 

upozorňovaní mestskou políciou na odhŕňanie snehu. 

•  

p. Rakús – robí sa niečo na tej kanalizácii? 

Ing. Jánoška – samozrejme, Tavos to podáva. Je podpísaná zmluva o budúcej zmluve. Ide to cez 

nejakú inú výzvu. 

•  

p. Rakús – kontrolovali sa svetlá, mestský rozhlas, nebolo by od veci, raz za mesiac urobiť takéto 

kontroly. 

p. Záhorec – robíme to tak, že ľudia, ale aj mestská polícia nám nahlásia, keď je niečo nefunkčné 

a tie žiarivky sa idú vymeniť. Teraz sme menili na mestskom rozhlase 10 reproduktorov. Chýba 

nám ešte sedem. Čakáme ich, lebo pri kúpe ich nebolo viac na sklade. Tá technika dochádza. Tá 

činnosť miestneho hospodárstva je rozšírená o separovaný zber, osvetlenie, mestský rozhlas. 

Nemôžeme to robiť tak, že niekto nahlási a my to pôjdeme hneď robiť. Musí to byť rentabilné. 

p. Rakús – možno by bolo dobré to aj do Hlasu Vrbového napísať ako to funguje. 

p. Záhorec – máme vypracovaný nový projekt, možno bude aj nová vlečka. Tá terajšia už nepôjde 

na STK a ja ju na cestu nepustím. 

•  

Ing. Duračka – križovatka smerom z „trikotskej uličky“ – ak stoja autá pred VÚB, stále sú tam 

kvôli  tomu kolízie, autá musia cez plnú čiaru prechádzať. Je to totálne neprehľadné. 
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Ing. Jánoška – toto parkovanie je totálne nezmysel. Je to vec na podnet – neviem kam. Podobný 

problém je aj na Ul. 6. apríla z Beňovského ulice. Je potrebné odbúrať dopravu – dať zákaz 

odbočenia doprava smerom od Piešťan. 

•  

p. Rakús – oznámenia pre komisiu o nezlučiteľnosti funkcií... 

Ing. Jánoška – dohodneme sa na stretnutí (neoficiálnom) a všetky oznámenia doriešime. 

Rozpošlem mailom termín. 

   

15. Návrhy uznesení 
 

Uznesenie č. 10/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

Správu o činnosti hlavnej kontrolórky mesta za II. polrok 2010. 

 

 

Uznesenie č. 11/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– neschvaľuje –   

odpredaj nehnuteľností v k.ú. Vrbové  - pozemkov reg. C vo vlastníctve mesta Vrbové, vedených 

na LV 1900 na Katastrálnom úrade Trnava, Správa katastra Piešťany, v zastavanom území mesta 

Vrbové: 

- p.č. 1038, výmera 591 m2, druh pozemku záhrada  

- p.č. 1040, výmera 539 m2, druh pozemku záhrada  

- p.č. 1042, výmera 505 m2, druh pozemku záhrada 

- p.č. 1044, výmera 451 m2, druh pozemku záhrada 

formou obchodnej verejnej súťaže za minimálnu cenu 21,24 €/m2 .  

 

prítomní: 9 

za: 9       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Mgr. R. Just,  

JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, P. Rakús,  

I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 12/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

Plán činnosti hlavnej kontrolórky na I. polrok 2011. 

 

prítomní: 7 

za: 7       proti: 0    zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Mgr. R. Just,  

PhDr. J. Miklášová, P. Rakús,  

I. Spál, Mgr. M. Šandrik 
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Uznesenie č. 13/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

na návrh primátora mesta do doby uskutočnenia výberového konania na nového náčelníka MsP vo 

Vrbovom jej dočasným riadením Ing. Stanislava Húžoviča. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 14/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– berie na vedomie – 

Správu o činnosti Mestskej polície vo Vrbovom za rok 2010. 

 

 

Uznesenie č. 15/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  – 

odovzdanie majetku mesta do správy pre: 

1) 

Materskú školu, Sídl. 9. mája – elokované pracovisko Súkennícka ul. 

Technické zhodnotenie v celkovej výške  : 422 148,22 € 

Odpisy k 31.12.2010                                      11 668,00 € 

Zostatková hodnota k 31.12.2010                410 480,00 € 

2) 

Základnej školy, Školská ul. 

Technické zhodnotenie v celkovej výške  : 533 874,99 € 

Odpisy k 31.12.2010                                        2 965,00 € 

Zostatková hodnota k 31.12.2010                530 909,99 € 

 3) 

Miniihrisko s umelou trávou pri Základnej škole, Komenského ul. 

Technické zhodnotenie v celkovej výške  :   69 629,88 € 

Odpisy k 31.12.2010                                        9 015,04 € 

Zostatková hodnota k 31.12.2010                  60 614,84 € 

4) 

Oplotenie futbalového ihriska  pri Základnej škole, Komenského ul. 

Technické zhodnotenie v celkovej výške  :   6 983,67 € 

Odpisy k 31.12.2010                                         209,00 € 

Zostatková hodnota k 31.12.2010                  6 774,67 € 

5) 

Viacúčelové ihrisko  pri Základnej škole, Školská ul. 

Technické zhodnotenie v celkovej výške  :   81 721,13 € 

Odpisy k 31.12.2010                                        1 685,00 € 

Zostatková hodnota k 31.12.2010                  80 036,13 € 
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6) 

Výpočtová technika  Materskej školy, Sídl. 9. mája – elokované pracovisko Súkennícka ul. 

Nadobúdacia cena                                 2 987,45 € 

Odpisy k 31.12.2010                             1 008,00 € 

Zostatková hodnota k 31.12.2010         1 979,45 € 

7) 

Kancelárske vybavenie pre Materskú školu, Sídl. 9. mája, elokované pracovisko Súkennícka ul. 

Nadobúdacia cena                                         11 824,08 € 

Odpisy k 31.12.2010                             neodpisuje sa 

Zostatková hodnota k 31.12.2010         11 824,08 € 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 16/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– odvoláva – 

zástupcov zriaďovateľa v orgánoch školských rád základných škôl a materskej školy v meste 

Vrbové, v zmysle uznesenia č.33/ III / 2008, z dôvodu skončenia mandátu poslanca a pracovného 

pomeru s mestom Vrbové.  

 

1. Ing. Peter Nižnanský                          Základná škola, Komenského 2 

    Ing. Ján Prievozník                              

 

2. Anton Červeňanský                            Základná škola, Školská 4 

    Ing. Ján Jánoška 

      

3. Ing. Mária Kráľová                             Materská škola, Sídl. 9.mája 15 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 17/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– deleguje – 

zástupcov zriaďovateľa do rád škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Vrbové 

 

1. Mgr. René Just                                     Základná škola, Komenského 2 

    PaedDr. Patrik Kýška                       

 

2. PhDr. Jana Miklášová                         Základná škola, Školská 4 

    Igor Spál 
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3. Mgr. Juraj Koreň                                 Materská škola, Sídl. 9.mája 15 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 18/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

Plán zasadnutí mestského zastupiteľstva vo Vrbovom v I. polroku 2011. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 19/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

za vedúcich kontrolných skupín mesta Vrbové na vykonávanie protipožiarnych kontrol: Veroniku 

Beluskú, Mariána Bobeka, Viliama Boora, Mgr. Silvestra Boškoviča st., Michala Madru a Matúša 

Švarca.  

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

Uznesenie č. 20/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje –  

Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2011 Štatút rekreačnej oblasti Čerenec Vrbové so 

zapracovanými pripomienkami. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 
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Uznesenie č. 21/II/2011 

 

Mestské zastupiteľstvo vo Vrbovom  

– schvaľuje – 

udelenie súhlasu hlavnej kontrolórke na výkon inej zárobkovej činnosti a podnikania, vrátane 

členstva v riadiacich, kontrolných a dozorných orgánoch právnických osôb, ktoré vykonávajú 

podnikateľskú činnosť. 

 

prítomní: 10 

za: 10        proti: 0   zdržal sa: 0 

R. Bartakovič, Ing. J. Duračka, Bc. N. Horská, 

Mgr. R. Just, JUDr. Š. Kubík, PhDr. J. Miklášová, 

P. Rakús, I. Spál, Mgr. M. Šandrik, Ing. J. Tomčík. 

 

 

16. Záver 
 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu primátor poďakoval prítomným za účasť a ukončil 

o 22.30 hod. zasadnutie. 

 

Vo Vrbovom, 3. marca 2011   

 

Zapísala: Beličková 

 

 

..................................................     .................................................. 

 PaedDr. Patrik Kýška                     Ing. Ján Jánoška 

      prednosta MsÚ      primátor mesta 

                        v.r.                                                                                      v.r. 

  

 

 

               

Overovatelia zápisnice: 

 

1.   Bc. Nina Horská, v.r.      ................................................. 

 

2.   JUDr. Štefan Kubík, v.r.         ................................................. 


